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Controle accenten 2024 
Ieder jaar geeft de Auditcommissie namens 
de gemeenteraad de accountant 
controleaccenten mee voor het 
controleplan. Voor het controlejaar 2024 zijn 
de leden alle fracties langs geweest  om 
controleaccenten op te halen. Voor 2024 zijn 
de volgende vier accenten opgehaald en 
gekozen: 

1. Welke maatregelen treft 
Leeuwarden om de kosten van de 
jeugdzorg beheersbaar te houden?  

2. Op welke wijze betrekt Leeuwarden 
de verstrekte leningen van 
WTC/Cambuur in relatie tot de 
sportvelden in haar risicoanalyse?  

3. Op welke wijze kan de raad in positie 
komen om gripo te houden op de 
grondexploitaties? 

4. Welke interne afwegingen worden 
gemaakt ten aanzien van intrerne 
prioritering in relatie tot schaarte van 
capaciteit en productiemiddelen? 

 

 

Werving nieuwe lid Rekenkamer 

De Rekenkamer is gestart met de werving 
van een nieuw lid voor de Rekenkamer. 
Namens de Auditcommissie en de 
gemeenteraad zijn Wim Spoelman  en 
Christiaan Okkema betrokken bij de 
sollicitatieprocedure. 

Start aanbesteding nieuwe accountant 
2025 
In de vorige nieuwsbrief berichtte de 
Auditcommissie over de startnotitie 
aanbesteding nieuwe accountant.  

In de afgelopen periode heeft voorzitter Geu 
Luik namens de Auditcommissie 
deelgenomen aan de marktconsulatie 
waarin verschillende gesprekken zijn 
gevoerd. In de afgelopen vergadering heeft 
de Auditcommissie het Programma van 
Eisen en de verschillende beoordelings- en 
gunningscriteria vastgesteld waardoor de 
aanbesteding kon worden gepubliceerd. 
Naar verwachting zal in het voorjaar van 
2025 de gemeenteraad besluiten over de 
nieuwe accountant . 



 

 

Scholing door PwC 

Heeft u behoefte aan scholing over een 
concreet onderwerp dat samenhangt met 
financiën of de controlescope van de 
accountant, laat het aan de Auditcommissie 
weten. De afspraak staat met PwC dat door 
hen jaarlijks een scholing voor onze 
gemeenteraad wordt verzorgd.  
 
Heeft u nog vragen aan of suggesties voor 
de Auditcommissie, stel die aan de leden:  
Geu Luik is voorzitter en de leden zijn: 
Carina Runhart, Christiaan Okkema en 
Wim Spoelman. 
 
Op de volgende pagina kunt u  een 
interview vinden met een van de leden van 
de Auditcommissie. 



 

 

 

Interview met een lid van de 
Auditcommissie 

De Auditcommissie van de gemeenteraad bestaat 
uit vier leden. In de aankomende nieuwsbrieven 
zullen de leden zich voorstellen en wat vertellen 
over het werk van de Auditcommissie. 

Voor de tweede editie is raadslid en commissielid 
Christiaan Okkema geïnterviewd.  

Waarom zit je in de Auditcommissie?  

We bespraken het in het begin van de 
raadsperiode in de fractie en gezien mijn 
achtergrond als financieel adviseur bij een 
andere gemeente leek het de fractie een 
geschikte functie voor mij. Daarnaast vond ik 
het persoonlijk een eer om in aanmerking te 
mogen komen voor de Auditcommissie, 
omdat de Auditcommissie nl. best een 
belangrijke functie heeft ten behoeve van de 
gemeenteraad.  

Hoe bevalt het? 

Het bevalt goed. Ik heb het idee dat de 
Auditcommissie goed van toegevoegde 
waarde kan zijn op een aantal onderdelen. De 
meeste zaken komen mij ook niet onbekend 
voor zoals bijvoorbeeld de Financiële 
verordening, het contact met de accountant 
en de jaarrekeningcontrole.  

Wat spreekt jou het meeste aan?  

Dat je een soort verkenner/vooruitgeschoven 
pion bent namens de raad om besluiten voor 
te bespreken op een a-politieke manier.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Voorstellen in de Auditcommissie zijn  nog niet 
altijd in beton gegoten en dat is interessant. 
Daarnaast vind ik het waardevol dat de 
Auditcommissie het vertrouwen van de raad 
heeft. 

Wat is volgens jou het minste bekend 
van de Auditcommissie?  

Ik denk dat niet iedereen weet dat de 
Auditcommissie actief betrokken is bij de 
aanbesteding van de nieuwe accountant die 
momenteel plaatsvindt en dat wij ook formeel 
de opdrachtgever zijn. 

Welke boodschap zou jij de rest van de 
raad willen meegeven?  

Ik sluit mij eigenlijk aan bij hetgeen Carina 
Runhart in de vorige nieuwsbrief heeft gezegd: 
“Het is van belang dat de raad én de 
raadsleden hun financiële kennis blijven 
vergroten op het gebied van het lezen van 
begrotingen en de onderbouwing van 
raadsvoorstellen.” Hierop aanvullend zou ik 
de raad nog willen meegeven dat ze altijd de 
Auditcommissie om advies kunnen vragen 
wanneer ze ergens tegen aan lopen op het 
gebied van gemeentelijke financiën of 
procedures.



 

 

 


